



联系方式:400-928-0808 苏州麦基斯食品有限公司 地址:江苏省苏州市张家港市塘桥镇永进路375号

Contact Information: 400-928-0808 Suzhou Mckieth Food Co,. Ltd ADD: 375 Yongjin Rd Tangqiao Town Zhangjiagang City Suzhou City Jiangsu Province

## 高端炸鸡酱~就选麦基斯

Advanced Fried Chicken Sauce, Choose Mckeith!

멕키스카탈로그 Suzhou McKeith Food Co. Ltd

## McKeith 麦基斯

高端炸鸡酱~就选麦基斯 Advanced Fried Chicken Sauce, Choose Mckeith!













## 公司简介 Introduction of Mckieth

麦基斯品牌诞生于 2008 年,历经 10 多年的发展,现旗下品牌有:mckeith、吲기스、韩屋膳、韩屋煮艺、蓝达士、彦子居,我公司是一家集餐饮调味料调味酱研发、生产、销售、服务于一体的一站式品牌运营服务商,公司位于苏州市境内,立足长三角一百公里核心经济圈,深耕领先的餐饮制造产业聚集地,以出色的产品质量获得了市场的广泛认同。公司产品现已出口多个国家。本公司已通过 ISO22000: 2018 食品安全管理体系认证,HACCP 食品安全管理体系认证。多年高端餐饮调味料的研发、生产、制造让"麦基斯"深谙从配方、选材、设备到制造工艺的层层把关,保障了产品与服务的精益求精与创新的基因,引导稳健发展的"麦基斯"不断思变。不断的扩大产品线,以充分满足高端客户的定制化需求。旗下韩式酱料采用正宗韩国配方,缔造正宗韩式风味,一经推出就获得了广大客户的好评。西餐、韩餐、日餐的调味料生产带给了客户更多的选择也保障了企业创新的活力。经过不断的发展麦基斯现已在全国形成完备的销售网络体系,公司将始终把控市场脉动为合作伙伴和消费者提供高质量的产品和服务。

"Mckeith" brand was established in 2008 and has undergone more than 10 years of development. The brand currently includes mckeith, 메기스, Hanwu Shan, Hanwu Cooking Art, Landashi, and Yanziju. Our company is a one-stop brand operation service provider that integrates the research and development, production, sales, and service of catering seasonings and sauces. We are located in Suzhou, within the core economic zone of the Yangtze River Delta, and deeply rooted in the leading catering manufacturing industry cluster. With excellent product quality, we have gained wide recognition in the market. Our products are now exported to multiple countries.

Our company has ISO22000:2018 Food Safety Management System Certification, HACCP Food Safety Management System Certification, US FDA Food Import and Export License. Years of research, production, and manufacturing of high-end catering seasonings have enabled "Mckeith" to have a deep understanding of every aspect, from formulation, ingredient selection, equipment and manufacturing processes. This ensures the excellence and innovation of our products and services, guiding the steady development of "Mckeith" through continuous adaptation. We constantly expand our product line to fully meet the customized needs of high-end customers. Our Korean sauces, under the brand "Mckeith," use authentic Korean recipes to create an authentic Korean flavor. They have received high praise from our customers since their launch. The production of seasoning for Western, Korean, and Japanese cuisines provides customers with more choices and ensures new vitality for our company.

Through continuous development, Mckeith has established a comprehensive global sales network. Our company will always uphold the principle of providing consumers with high-quality products and services.

麦基斯 --- 探索西餐新发现

Mckeith --- Explore new discoveries in western food





























